
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 27. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 666

Med henvisning til ministerens besvarelse af TRU alm. del - spørgsmål 461 (2019-20) vil

ministeren da oplyse, om det er korrekt, når Banedanmark blandt andet oplyser, at “Ba-

nedanmark har alene brugt forskelsomkostningen mellem nedlæggelse og nyopførelse af

en bro ved Bækkedalsvej som grundlag for vurdering af størrelsen af Banedanmarks til-

skud til en ny bro ved Klepholmsvej”? Der henvises i den forbindelse til de oplysninger,

Banedanmark har afgivet i forbindelse med den daværende ministers besvarelse af TRU

alm. del - spørgsmål 710 (2016-17), hvor det blandt andet fremgår, at “Den nye bro finan-

sieres bl.a. af besparelsen ved ikke at genopføre markvejsbroen ved Bækkedalsvej 13”.

Endvidere henvises der til mail af 29. juli 2016 fra Banedanmark til Rebild Kommune,

hvor beregningen af kommunens medfinansiering til opførelse af broen ved Klepholmsvej

er forklaret ved, at “Beløbet er fremkommet ved broens pris minus de udgifter Banedan-

mark sparer ved nedlæggelser andre steder i kommunen”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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